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Wycieczka naszego Koła do Poznania zaistniała z dwóch powodów. Pierwszym celem do 

osiągnięcia była wizyta na w Katedrze Technologii Postaci Leku Uniwersytetu Medycznego 

w Poznaniu. Wybraliśmy się tam, aby zachęcić studentów do założenia podobnego koła, co 

pozwoliłoby na zwiększenie ilości studentów z Polski w szeregach ISPE Student Chapter na 

świecie. Na spotkaniu przedstawiliśmy prezentację odnośnie ISPE International, ISPE 

Student Chapter, a także  nasze osiągnięcia oraz formę działalności jaką nasze Koło 

przyjmuje - czyli czym się zajmujemy, w jakich akcjach bierzemy udział. Nasza wizyta może 

nie przyciągnęła zbyt dużo studentów UMP, jednak wierzymy, że będą oni doskonałą 

podstawą do stworzenia prężnie działającego koła. Zarówno wśród studentów, jak i 

opiekunów znalazły się osoby bardzo chętne do działania, co jeszcze bardziej utwierdza nas 

w przekonaniu, że już niebawem w Polsce będą istniały dwa studenckie koła ISPE. 

 

Drugim etapem naszej wycieczki była wizyta w Zakładach Farmaceutycznych 

GlaxoSmithKline, które również mieszczą się w Poznaniu. Pomimo tak licznej grupy 

zostaliśmy przyjęci bardzo ciepło. Pracownicy pokazali nam wiele działów firmy - magazyn 

wysokiego składowania, dział aerozoli, linie wytwarzania czopków, maści, a także produkcję 

tabletek. Dla wielu z nas była to pierwsza wizyta w tak dużej firmie, dzięki czemu mogliśmy 

zobaczyć to, o czym uczymy się z książek, a także słyszymy na wykładach i naszych 

spotkaniach. Zrobiło to na nas niesamowite wrażenie i było niezapomnianym przeżyciem. 

Korzystając z okazji, iż przebywaliśmy w Poznaniu w wolnym czasie odwiedziliśmy również 

Muzeum Farmacji, gdzie zobaczyliśmy wiele ciekawych eksponatów związanych z historią 

sztuki farmaceutycznej, które teraz zastępowane są często wyspecjalizowanym sprzętem. 

Wycieczka przyniosła nam wiele radości, znacznie poszerzyła naszą dotychczasową wiedzę i 

jeszcze bardziej zwiększyła nasze zainteresowanie przemysłem farmaceutycznym. Jesteśmy 

bardzo wdzięczni wszystkim tym, którzy umożliwili nam zrealizowanie wyznaczonych celów.  


